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Voor Raadscommisie ..gemeente Dalfsen
Van een aantal aanwonenden van het Middengebied(Kievitlaan enz.)
Spreker Y.P. Veldhuis
Betreft bezwaren rondom mogelijke invulling van het Middengebied
Nieuwleusen, met name de mogelijke plaats van een te
houden autorodeo
Datum 13 mei 2008
Geacht(e) college/raadsleden,
Uw credo was meer dan een jaar geleden:
· het Middengebied verdient een totaal aanpak
· het Middengebied verdient een kwalitatief hoogwaardige invulling voor de
komende 10 a 15 jaar
Er ligt nu een voorstel van het college om tot die invulling te komen: Chapeau
zeggen wij als bewoners. Slechts een ding vinden wij - een aantal aanwonenden
van het Middengebied - een onbegrijpelijke element in de voorgestelde plannen;
n.l. de geplande plaats voor de autorodeo in het Middengebied.
Wij waarderen het streven om sporten bij elkaar te brengen. Wij hebben er ook
geen moeite mee dat er in het meest centrale gebied van Nieuwleusen een
evenemententerrein komt. Wat niet passend is, is het element autorodeo
daar op die plek, ook al is het maar een keer per jaar!
Het gaat ons om een aantal aspecten:
1. de autorodeo veroorzaakt milieubelasting( lees geluidsoverlast,
bodemverontreiniging,luchtvervuiling) in de bestaande bebouwing. Wij
hebben niet de indruk dat het college de milieuaspecten heeft onderzocht
en meegewogen.
2. Voor en door de autorodeo wordt de bodem fors op de kop gezet. De
structuur van de grond wordt totaal vernield. Met het gevolg dat het
terrein , mede afhankelijk van de weersomstandigheden, voor lange tijd
onbruikbaar is. Dit staat haaks op het medegebruik dat de rijverenigingen
gaan maken van dit deel van het middengebied.
3. het huidige voorstel is het product van een inzet om de sporten bij efkaar
te situeren maar niet een van een stedebouwkundig en /of planologisch
kwaliteitswerk. Dat betekent dat er niet echt afwegingen van belangen zijn
gemaakt en dat functies op hun werking zijn beoordeeld.
4. het college spreekt van een afweging van algemeen belang versus
individueel belang. Dit is een teken dat het college het niet heeft begrepen
cq het niet wil begrijpen. Het gaat hier niet om onze persoonlijke belangen
maar onze argumenten zijn juist van algemeen belang.
5. Voor het college is het blijkbaar doorslaggevend dat de Oranjevereniging
de lokatie-koppeling van de autorodeo aan het Oranjefeest als voorwaarde
van deelname heeft gesteld. Dit wijst erop dat het individueel belang van
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de Oranjevereniging zwaarder weegt dan het algemeen belang. Dit heeft
er blijkbaar ook toe geleid dat alternatieven niet eens serieus verkend zijn.
Wij denken dat er goede alternatieven te vinden zijn.
6. Kortom:
· wil Nieuwleusen de autorodeo? Prima, maar dan in het randgebied van het
dorp! !
· In het randgebied bestaan alternatieven( Paltheweg,etc.)
· Politiek faciliteer zo'n autorodeo op die andere plek(op basis van declaratie
achteraf) Doe deze pilot en evalueer dit na een bepaalde periode.
· Ook toekomstige bewoners ten noorden van de Bosmansweg, de nieuwe
uitbreiding richting Nieuwleusen-Noord verdienen beter!
Wij veronderstellen dat onze argumentatie duidelijk is.
Een aantal omwonenden van het Middengebied in Nieuwleusen.


